
 

 

 

 

 
 

U S N E S E N Í 
4.  J E D N Á N Í  

VÝBORU PRO ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 10. 12. 2024 
 

Přítomni:  
Předsedkyně:   pí. Ludmila Tichá  
Místopředseda: Ing. Vojtěch Provazník 
Tajemnice:   Mgr. Jana Gilíková 
Členové: Ing. Lenka Pachmanová, Zuzana Krahulcová, Mgr. Jana Horká, Barbora 

Bero, Dis, Mgr. Tomáš Mudra 
 
 
Program jednání: 
 

1) Přivítání 

2) Schválení programu 

3) Informace o postupu prací ve správě veřejné zeleně 

4) Informace o postupu investičních akcí 

5) Různé  

 

 

1) Přivítání 

Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy výboru. 

2) Schválení programu  
K předloženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

USNESENÍ Č.15: 
Výbor souhlasí s navrženým programem.     pro: 7 proti:0 zdržel se:0 

3) Informace o postupu prací ve správě veřejné zeleně 



Vedoucí odboru paní Mgr. Jana Gilíková informovala o postupu prací ve veřejné zeleni v daném 
období. 
USNESENÍ Č. 16: 
Výbor bere informaci na vědomí      pro: 7 proti:0 zdržel se:0 
 

4) Informace o postupu investičních akcí 

Vedoucí odboru paní Mgr. Jana Gilíková členy výboru informovala o postupu investičních akcí:  
Z dotace z Klimatického plánu pro rok 2023 a 2024 bylo dokončeno nové DH v Dalejském parku, které 
bylo uvedeno do provozu v srpnu 2024. Byla zahájena revitalizace rybníčků v Panské zahradě z dotace 
HMP bouracími pracemi, další práce budou pokračovat v roce 2025 v součinnosti s HMP tak, aby na 
sebe navazovaly práce zajišťované MČ Praha 13 a HMP.  
Dále byla letos z rozpočtu MČ zrekonstruována dopadová plocha na DH Běhounkova a vybudován 
nový chodník u skateparku. 
USNESENÍ Č. 17: 
Výbor bere informaci na vědomí      pro: 7 proti:0 zdržel se:0 
 

5) Různé   

Předsedkyně výboru paní Tichá všem popřála krásné svátky a poděkovala za celoroční činnost. Bylo 
dohodnuto, že termíny pro další zasedání výboru v 1. pololetí roku 2025 budou upřesněny začátkem 
roku 2025.  
USNESENÍ Č. 14: 
Výbor souhlasí s vyhlášením termínů zasedání v lednu 2025  pro: 7 proti:0 zdržel se:0 
 
V rámci dotazů byly zodpovězeny podněty na témata: 
- Umístění cedulí se zákazem pití alkoholu na Šostakovičovo náměstí bude řešeno v roce 2025 
- Přehled investičních akcí OŽP za rok 2024  
 
 
Podpis předsedkyně výboru - paní Ludmila Tichá 


